
STYREMØTE NR. 7-2023, NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 20. september kl 17:00-19:00, deretter middag!!

Sted: Hjemme hos HBK! Elgeseter Gate 25

Kakeansvarlig: Erik Gellein Halvorsen

Møteleder: Aud Øyen Halås

Referent: Håkon Bakke Kjerstad

Innkalt: Eskil Bakken Herborg Skjelle Ane Hagset Stavnesli Erik Gellein Halvorsen

Thomas Haugen De Lange Håkon Bakke Kjerstad Mathias Øivind Andresen

Martin Haarstad

Ikke møtt: Eskil Bakken

Saksliste:

Sak 1/2023: Godkjenne innkalling og saksliste

Sak 2/2023: Kake og sladder

Sak 26/2023: Bli kjent-trening - evaluering

Sak 27/2023: Swecosprinten - evaluering

Sak 28/2023: Meråkersamling - evaluering

Sak 31/2023: Bli kjent-fest - status

Sak 32/2023: Treningsoppmøte

Sak 33/2023: Komitéene

Sak 34/2023: Utenlandstur - status

Sak 35/2023: Gråkallen opp - status

Sak 10/2023: Sportslig fremover

Sak 11/2023: Sosialt fremover

Sak 13/2023: Generelt

Sak 14/2023: Innkomne saker
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Sak 01/2023 Godkjenne Innkalling og saksliste 1 min

Type sak Vedtakssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer.
Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack.

Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 6 godkjennes.

Referat Godkjent

Vedtak Innkalling og saksliste til styremøte 6 godkjennes.

Sak 02/2023 Kake og sladder 10 min

Type sak Fjas

Saksfremlegger Alle

Saksinfo Innsjekk og sladder

Referat Sak 02 referatføres ikke

Sak 26/2023 Bli kjent-trening - evaluering 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Erik Gellein HalvorsenEskil Bakken

Saksinfo Alt i alt, en stor suksess!
● Kjempegøy med 105 påmeldte!
● 40 nye medlemmer på Slack fra dagen etter bli kjent treningen.

Sportslig
● Det sportslige gikk fint, mange som syntes det var veldig gøy å

“leke” i myra så det kan vurderes å ha en lignende økt neste
ukene.

Inne på hytta
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● Lite mat?
● Grei presentasjon?
● Bra bedriftspresentasjon!
● Mange interessert i salg av tøy og prøving av tøy - positivt for

videre deltagelse.

Logistikk
● Buss
● Hytta og koordinering med Hytte-Hilde
● Noe kaotisk logistikkmessig?

○ Mye utstyr var på plass rett før (prosjektor, overgang)
○ Arbeidsfordeling på plass rett før.
○ Dessverre ingen kul velkomst på skistua i år siden

soundboksen ikke var på plass.
○ Lek i myra måtte bli utsatt. Gjorde resten av programmet

noe hektisk?

Forbedringspunkter
● Litt kritikk i etterkant på at vi var dårlig til å snakke engelsk.
● Erfaringsskrivet fra 2022 er veldig bra og kunne blitt brukt mer

aktivt!
● Dokument med tydelig arbeidsfordeling og tidsplan!

Referat ● Mange påmeldte, flere enn 100
● Kommet mange nye medlemmer på slack og hjemmesiden siden

treningen
● Hadde litt få startnummer på treningen
● Inne på hytta

○ Litt lite mat (bestilte for 80 stk)
○ Mulig å endre antall ganske tett opp mot

● Presentasjon
○ Kunne vært mer fokus på hva som skjer på Slack
○ Passe lengde

● Sweco presentasjon
○ Bra i år
○ Større fokus på rekruttering/”det sosiale” enn før

● Salg av tøy
○ Bra salg
○ Burde lagt frem ulike størrelser for en mer ryddig prøving

● Logistikk
○ Kan ha en bedre oversikt over ansvarsområder/utstyr til

neste år
● Forbedringspunkt

○ Engelsk
■ Litt info på starten av treningen
■ Kort info om Slack og andre viktige ting på

engelsk under presentasjonen
○ Bedre dokument med oversikt over arbeidsfordeling,

tidsplan og hva som skal med

Konklusjon Folk virker fornøyd og vi har fått en del nye medlemmer!



Sak 27/2023 Swecosprinten - evaluering 15 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Thomas Haugen De LangeEskil Bakken

Saksinfo CIM-event:
- Vanskelig å vite hva vi kunne få lov til, siden vi har mye avslag

tidligere år. Lagde mange utkast og planer.
- Masse å søke, men fikk mot alle odds lov til å arrangere opp

Høgskoleveien (og i deler av Klæbuveien)
- Heldig med kontaktperson i Politiet

Arena:
- God kontroll på gjennomføring, også iht sikkerhetsprotokoll fra

kommune, politi og brann
- En god del trafikk, men viktig hjelp fra løypevakter (og spesielt

for å stille opp med kurs 1 i trafikkdirigeringMartin Haarstad
++).

- Burde vært flere varsle-skilt om veistengningen.
- Bør gå til innkjøp av Walkie-Talkie, dette kan bli brukt på mange

arrangementer fremover og gjort jobben lettere for løypevaktene
og førstehjelpsansvarlig.

- Visuelt så vi ut som et profesjonelt arrangement

Gjennomføringen:
- En del som ikke møtte til start (27 av 85 deltakere)
- Største Swecosprinten på mange år(!)
- Bør ha printer ved RK til raskt printe ut lister og ikke skrive for

hånd, men ellers kom listene raskt og problemfritt.
- 10 deltakere i hvert heat virket som et godt tak, fint mtp. bredde

og målfoto.
- Litt få ansvarlig for arrangementet. Mye å gjøre.
- Skulle gjerne hatt mer blæsting

Tidtakersystem:
- Benyttet Excel som var lagd slik at det skulle gå raskt å fikse ny

heat.
- Ikke benyttet tid. Kan vurdere EQ til neste gang, men er noe

problematikk med det
- Generelt sett: god løsning

Sponsorer:
- Hank Sport stilte med forholdsvis “svake” uttrekkspremier. Ved

kjøp av gavekort til 10 000(!) kr, bør det gis bedre
uttrekkspremier enn produkter de får gratis fra leverandører
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som merch. Avtalen med Hank bør eventuelt revurderes. Mulig å
kjøpe gavekort i Midtbyen.

- Fuel of Norway stilte med sportsdrikk og noe uttrekkspremier -
veldig bra!

- Rema 1000 Elgseter stilte med en fruktkurv, ba om å bare få epler
og bananer (i stedet for sånn gavekurv), fungerte bra. Kjøpte 1,5
kg bananer i tillegg.

- Burde tatt kontakt med sponsorer tidligere, Rottefella rakk ikke
sende premier. Helst en som er ansvarlig for dette

Diskusjon:
- Vurdere løp vs. rulleski
- Arrangere Swecosprinten senere på dagen neste år?

- Starte kl. 16:00
- Mange har forelesninger
- Dette vil gi Sweco mindre profilering.

- Kjøpe Walkie-Talkie
- Nyttig til mange ulike arrangementer

- Gå til innkjøp av arrangørbekledning
- Bør ha en vest som tydelig fremhever hvem som er

“førstehjelpsansvarlig” i hvert fall
- Mulig noen refleksvester med “Arrangør” på og.

- Revurdere samarbeidet med Hank Sport på Swecosprinten
- Bør få bedre premier
- Veldig fint å kunne få låne telt

Referat ● Tok veldig lang tid å få det til som CIM-event
○ Hyggelig person i politiet

● Arena
○ Kunne hatt flere varselskilt om at veien var stengt
○ Kunne hatt walkie-talkie/meldinger mellom

trafikkvaktene
● Gjennomføringen

○ Mange som ikke møtte opp
■ Konsekvens av at arrangementet er gratis

○ Mye jobb for to ansvarlige
● Tidtakingssystem

○ Fungerte bra med Excel
● Sponsorer

○ Det vi fikk i uttrekkspremier fra Hank var ikke bra nok
■ Stille hardere krav for uttrekkspremier
■ Avtalen med Hank bør eventuelt revurderes.

● Mulig å kjøpe gavekort i Midtbyen.
○ Fuel hadde bra premier og drikke
○ Rema 1000 Elgeseter stilte med epler og bananer
○ Til neste år:

■ Ta kontakt med sponsorene tidligere
■ Kan delegeres



● Diskusjon
○ Løp vs rulleski

■ Stor suksess med løping
■ Kan ha kostymeklasse e.l. for å få med flere folk

○ Arrangere senere på dagen
■ Mister tilskuere/forbipasserende om det er mye

senere
■ Ikke så mye senere start enn 15:00
■ Involvere Sweco mer

○ Arrangerbekledning
■ Bør ha refleksvest/helseansvarlig-vest med

førstehjelpsansvarlig
■ Kan bruke de fra MR

Konklusjon Det nye formatet var en stor suksess. Stor kudos til arrangørene!

Sak 28/2023 Meråkersamling - evaluering 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Herborg Skjelle

Saksinfo Generelt
● 48 på samling, plassene ble raskt fylt opp. Noen som måtte melde

avbud.
● Salg av plasser fungerte fint gjennom arrkom.

-Fungerer opplegget for plassprioritet?
● Info og blæst i forkant
● Kommunikasjon innad i styret
● Hytter: God kommunikasjon i forkant, men de ville ha

hyttefordeling litt tidligere enn andre år.
● Hyttefordeling. Hvordan funket det?
● Alle betalt?

Gjennomføring av samlinga
● Transport: Gikk akkurat med plass i bilene på vei til. Kunne ha

koordinert mer fra samlinga, viste seg å være god plass tilbake.
● Testrenn i Grova + vaffelsteking:

- Gikk greit å leie, men litt dårlig kommunikasjon med Øyvind.
-Vaffelstekere og tidtakere gjorde en god jobb. Husk å kjøpe vann
neste gang;)
-Rydding / utvask / transport tilbake kan koordineres bedre.

● Utvask
● Infoflyt i løpet av samlinga. Hva var bra, hva kan forbedres?
● SoMe
● Prøving av klær gikk ut.

Sportslig
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● De tradisjonelle øktene ble gjennomført. Bare noen få endringer i
formulering i infoskrivet.

● Hvordan fikk vi fordelt gruppene? Hadde alle noen å trene med?
Sosialt

● Hyttedating
● Quiz og premieutdeling på Østsæter
● Singelklubbmøte

Referat ● Bra blæsting
● Plassene var fylt opp fort
● Funket bra å få solgt plassene
● Ordinær/ekstern ved påmelding

○ Noen mener det er et usikkerhetsmoment at en ordinær
kan komme å “ta” plassen til en ekstern i siste liten

○ Må nesten være sånn, vanskelig å forholde seg til ulike
frister

○ Skal være noen fordeler med å være ordinært medlem
● Hyttefordeling

○ Alle var fornøyd med hyttene sine
○ Vedlig bra jobbet!

● Transport gikk akkurat opp på vei til
○ God plass på vei tilbake siden en del gikk på rulleski hjem

● Testrenn i Grova
○ Litt vanskelig å få tak i nøkkel
○ Husk å ta med vann til vaflene neste år!

■ Har ikke drikkevann på Grova
● Bra infoflyt på slack
● Bra treningsopplegg
● Sosialt

○ Bra opplegg
○ Bra quiz
○ Bra singelklubbmøte

● Vasking løste seg greit, selv om de som dro på rulleski tidlig
● Opprette kontakt i kosegruppa som kan redde de på rulleski
● Søndagslangturen rundt vannet skremte vekk noen

○ Ikke skremme vekk noen, pass på ordleggingen
○ Passe på å si at det ikke går fort blant alle gruppene

Konklusjon Veldig bra samling!

Sak 31/2023 Bli kjent-fest - status 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Eskil Bakken

Saksinfo 107 påmeldte pdd.
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● Blæstinga begrenses til slack. Dette er en trygghet for dem som
bor på Dollarhuset. De fleste som er relevant for festen får det
med seg på nettsida, slack eller jungeltelegrafen!

● Ane har ansvar for blæstinga.
● Alle må snakke varmt om BK-fest på trening!!

Vors
● Hvert enkelt vors har selv ansvar. Noen føringer?
● Det blir 4 vors:

○ 2 Guttevors: Dollar og Erik
○ 2 Jentevors: Herborg og Aud (KJ/Odd)

● Vorsfordeling: Nye og gamle må fordeles ganske likt.

Bør ha en plan på vasking dagen derpå.

Referat ● De som har vors vasker hos seg selv
● Alle andre vasker på Dollar

Konklusjon Blir vilt!

Sak 32/2023 Treningsoppmøte 15 min

Type sak Diskusjonssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Som allerede diskutert på slack ser vi at treningsoppmøte til tider har
vært dårlig. Dette gjelder spesielt på rulleski og spesielt på jentesiden. Vi
ser at folk velger å ha egne økter (også på rulleski) i stedet for å være
med på fellesøkt. Dette er fryktelig synd, for vi har jo veldig lyst å ha de
med på økt!!

Hva er problemet? Altså hva gjør at folk ikke møter opp på økt?
● Tempoet på økt?
● Dårlig samling i pausene ved intervall?
● For få jenter påmeldt i utgangspunktet gjør at resten ikke ønsker

å melde seg på?

Hva er årsaken? Hvorfor har det blitt sånn?
● Vi går gjennom årsak til hvert problem.

Hvilke tiltak skal vi iverksette?

Referat ● Samling mellom dragene på intervall
○ Være konsekvent på at de fremste skal løpe nedover i

pausene
● Tempoet på økt

○ Går fint å være to grupper, men bør være konsekvent,
ikke en lang gruppe med hale

● Hvordan få med flere jenter på rulleski?
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○ Problem: Ikke mange nok som har lyst til å gå rolig,
selvforsterkende effekt med at ingen tør å melde seg på

○ Gutte/jente-trening kan være en måte å vise at det ikke
trenger å gå fort på rolig rulleski (om ikke så lenge)

○ Oppfordre i jentekanalen til å være med på jentetrening
○ Komme på økt

Konklusjon Styret er bevisst på sin rolle på økt og ser gode løsninger i hvordan
øktene skal gjennomføres

Sak 33/2023 Komitéene 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Håkon Bakke Kjerstad

Saksinfo Hvordan har dere brukt komiteene så langt i høst i tilknytning til
arrangement?

● Soskom (BK-trening og BK-fest)
● Arrkom (Meråker og Bruks)
● Trenerkom (Meråker)

Hvordan har dere brukt dem ellers utenfor arrangementene?

Er komitemedlemmene motivert?

Passelig antall folk?
● For mange?
● For få?

○ Mulig med nytt opptak
● Er det noen “typer” dere føler mangler i komitéene deres?

Referat Trenerkom
● Dina kan bli tatt opp som nytt medlem
● Kanskje bli interessert i å bli trener?

Arrkom
● Ikke brukt altfor mye
● Men mye er gjort, så trenger ikke flere medlemmer

Blæstekom
● Odd er nytt medlem

Soskom
● Eskil kan ta opp nytt medlem

Webkom
● En del som kan gjøres
● Men nok personer til det som må gjøres
● Hadde vært fint å få inn noen som kanskje vil ta over vervet

senere?
○ Kan reklamere for dette på Slack
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Konklusjon De fleste komiteer har blitt godt brukt. Noen av komiteene kan ta opp
nye medlemmer

Sak 34/2023 Utenlandstur - status 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Herborg Skjelle

Saksinfo Arrkom har hatt et møte 18. september.
Hva er i boks?

● Hotell på Residence Lastei i San Martino de Castrossa.
● Har sjekka med turistinformasjonen at fjellpasset er åpent.
● Middag med AØE dagen før rennet

Hva må avgjøres?
● Påmelding bør legges ut snart. Når?
● Bestemme oss for fly og flyplass.
● Leiebiler
● Betaling mtp startnummer
● Noe mer?

Referat ● Hotellet er booket
● AØE betaler for middag lørdag
● Påmelding legges ut 1. oktober
● Thomas trenger info om deltakere innen 15.oktober
● Fly

○ Venezia vs Munchen
■ Koster omtrent det samme
■ Mye kortere å kjøre fra Venezia
■ Enklere med leiebil fra Tyskland?

● Betaling
○ Depositum 1. november

Konklusjon Godt i gang med planleggingen!

Sak 34/2023 Gråkallen opp - status 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Erik Gellein HalvorsenMartin Haarstad

Saksinfo Har søkt Cim event - venter svar

Planleggingsmøte skal gjennomføres mandag 18.sept og åpning av
påmelding forventes å gjøre denne uken. Vil videre i førsteomgang få tak
i “nøkkelpersoner” for dugnad. Før ulysning etter andre til dugnad
sendes ut.
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Thomas de Lange og Mathias gjort en god jobb og forbedret nettsiden
med en velfortjent makeover.
Vært i kontakt med Fagtrykk og forhørt oss om pris for trykking av
bannere som kan henges opp med den hensikt at de kan brukes i flere år.

Har hatt møte med Aktiv VM for å få med de på promoteringssiden.
Tilbud om bruk av VM i 97 startnumre som da må klareres med sponsor
om de startnumrene kan brukes av noen i mosjonsklassen, gitt ikke
konkurrerende virksomhet.

● Vi kan ta en rask diskusjon på om det er problemer knyttet til et
slikt sammarbeid.

Referat ● Venter på svar om søknad om CIM-event
● Sweco og Gråkallen opp på startnummer
● Tor-Magnus er medisinsk ansvarlig

○ Flere dugnadsfolk trengs senere
● Nettsiden har blitt kul
● Aktiv-VM

○ Ikke-kommersielt
○ Prøve å få VM-s kanaler til å blæste
○ Tilbud om å få bruke startnummer fra VM i 97

■ Kan brukes på noen i mosjonsklassen
○ Lage forslag å sende til Sweco

● Påmelding og innbydelse er klart i dag
● Henvende seg direkte til bedrifter som hadde mange deltagere i

Trondheim Maraton

Konklusjon Ligger godt i rute!

Sak 10/2023 Sportslig fremover 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Erik Gellein Halvorsen

Saksinfo Mye som skjer fremover:
● Gutte- / jentetrening 21.september

● 3000m - 28.sept påmelding ute

● hsk 7 fellesøkt 30sept - Legger ut påmelding onsdag

● Bjørndalen staketest - forslag til dato: tirsdag 3, 12 eller 24
oktober

● Gråkallen opp 22-oktober

● Hu&hei 7-oktober, fortsatt hufs denne dagen
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forslag

Referat ● Staketest 12. oktober
● Oppfordrer til å bruke refleksvest på rulleski fremover
● Treningsforslag fremover diskuteres på Slack

Konklusjon Mye sportslig skjer fremover

Sak 11/2023 Sosialt fremover 5 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Eskil Bakken

Saksinfo Sosiale arrangmenter i oktober:
● Trøndervors
● Hu og hei-bankett
● Gråkallen Opp-bankett
● Gutte- og jentetrening
● KM i ostesmørbrød?

Sosialbudsjett

Referat ● Sosialbudsjettet har blitt fordelt for resten av året
● Eskil har kontroll ellers

Konklusjon Mye sosialt fremover

Sak 13/2023 Generelt 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger
Saksinfo

Aud Øyen Halås
Generalforsamling 26. september - hvem kommer?

Status veldedighetshelg

Ane Hagset Stavnesli
Status noname

Martin Haarstad
Ski-VM-møte

- Hva vil vi med frivilligheten?
- Oversikt over status (hva er tidligere kommuniserte)
- Tanker vi kan ta med til møtet?
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Fiskebeineren.
- Foreløpig budsjett og status.
- Bruksutgave?
- Tilbakemeldinger på utgivelser.

Referat ● Genfors
○ Håkon og Aud drar

● Ikke kapasitet til å arrangere noe under veldedighetshelg
● Fiskebeineren

○ Redaktøren har gjort jobben
○ Budsjett

■ Dyrere enn antatt
■ Hvis vi skal ha 4 utvager havner vi 3000 over

budsjett
○ Forslag

■ Ha utgave til bruks
■ Kutte sommerutgave neste år

Sak 14/2023 Innkomne saker

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Fylles inn fortløpende fra forslagskassa. Siden sist:
● Totebag?
● For mye emojier i SoME?

Referat Vi liker totebags!
Vi liker emojis!

Neste styremøte: TBA
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